
 

 

Αθήνα, 10 Απριλίου 2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Εξασφάλιση Μέτρων Ατομικής Προστασίας των Αστυνομικών της Γενικής 

Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσσαλονίκης» 

Η πρωτόγνωρη υγειονομική κρίση που διανύουμε έχει επιφέρει νέα δεδομένα στο σύνολο 

της ελληνικής κοινωνίας πόσο μάλλον και στην Ελληνική Αστυνομία. 

Παρότι, ευχή όλων μας είναι να τερματιστεί όσο το δυνατόν γρηγορότερα αυτή η χρονική 

περίοδος της πανδημίας, δεν μπορούμε παρά να μην έχουμε αυξημένα αντανακλαστικά 

απέναντι στις ελλείψεις που παρουσιάζονται ως προς τα μέτρα ατομικής προστασίας που 

χορηγούνται, με σκοπό την αποφυγή διάδοσης του κορονοϊού. 

Οφείλουμε να αφουγκραστούμε τους αστυνομικούς, ειδικά δε τους αστυνομικούς της Γενικής 

Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσσαλονίκης, που εν μέσω πανδημίας εργάζονται με μεγάλες 

αντιξοότητες, πολλοί δε απ’ αυτούς στην πρώτη γραμμή για την προστασία των συνόρων 

της χώρας μας, και να κρούσουμε τον κώδωνα του κινδύνου στην Κυβέρνηση. Αν, μάλιστα, 

στις ειδικές αυτές συνθήκες εργασίας των αστυνομικών, προσθέσει κανείς και την έλλειψη 

συνεργείων καθαριότητας και απολύμανσης για τα αστυνομικά κρατητήρια και τις υπηρεσίες, 

αντιλαμβάνεται κανείς ότι οι συνθήκες υγιεινής και ασφάλειας επιδεινώνονται δραματικά 

μέρα με τη μέρα.  

Περισσότερο λοιπόν από οποιαδήποτε άλλη στιγμή, είναι επιβεβλημένα τα έγκαιρα 

αντανακλαστικά όλων των συναρμοδίων υπουργείων και υπηρεσιών, ώστε να χορηγηθεί, με 

επάρκεια, σε όλους τους αστυνομικούς το κατάλληλο υγειονομικό υλικό όπως ειδικές μάσκες 

προστασίας, αντισηπτικά υγρά, ειδικά γάντια κλπ. που σε περίπτωση ανάγκης, θα 

αποτελέσει την ασπίδα προστασίας τους.  

Επειδή η προστασία της υγείας, ιδίως κάτω από έκτακτες συνθήκες, είναι υποχρέωση της 

Πολιτείας. 

 Επειδή, οι αστυνομικοί μας παρουσιάζονται να είναι κυριολεκτικά απροστάτευτοι απέναντι 

στην οξεία υγειονομική κρίση. 

 

Επειδή, μέχρι σήμερα, την χορήγηση του απαραίτητου ατομικού εξοπλισμού προστασίας 

των αστυνομικών  της ΓΑΔΘ εξασφάλισαν στην πράξη οι ίδιοι οι αστυνομικοί μέσω των 

ενεργειών της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Θεσσαλονίκης. 
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Επειδή εξίσου συγκινητική ήταν και η έμπρακτη συμπαράσταση των συμπολιτών μας, οι 

οποίοι έσπευσαν να προβούν σε δωρεές ατομικών ειδών προστασίας για τους 

αστυνομικούς, προκειμένου να έχουν τη στοιχειώδη επάρκεια. 

 

Επειδή φαίνεται να εξαντλούνται τα μέτρα ατομικής προστασίας κατά του ιού και οι 

αστυνομικοί μας θα παραμείνουν απροστάτευτοι δίχως τον απαραίτητο εξοπλισμό, και τα 

ατομικά υγειονομικά μέτρα προστασίας. 

  

Ερωτάται ο  κ. Υπουργός:  

 

1) Τι μέτρα έχει λάβει, ήδη, το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη, για να προφυλάξει 

τους αστυνομικούς μας από την έκθεση και την προσβολή τους από τον κορονοϊό; 

Για πόσους αστυνομικούς της Γενικής Αστυνομικής Διεύθυνσης Θεσσαλονίκης είχε 

εξασφαλίσει ατομικό εξοπλισμό προστασίας, τι είδους εξοπλισμό και σε ποια 

ποσότητα; 

 2) Έχει πρόθεση το Υπουργείο Προστασίας του Πολίτη να μεριμνήσει για τον 

εξοπλισμό των αστυνομικών μας με επαρκή μέσα ατομικής προστασίας τους κατά 

του ιού για το επόμενο κρίσιμο διάστημα και ποιος είναι ο ακριβής σχεδιασμός του; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές  

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Γιαννούλης Χρήστος 

Δρίτσας Θεόδωρος 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Κασιμάτη Νίνα 

Μάλαμα Κυριακή 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

Ραγκούσης Γιάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης 

Σκούφα Ελισσάβετ 

Τριανταφυλλίδης Αλέξανδρος 

Φάμελλος Σωκράτης 


